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Kort verslag cpbw van 27 februari 2025  
 

Bespreking ontwerpverslag van januari 

 

• De nieuwe EP-formulieren zijn klaar en verdeeld. 

• In de wachtruimte van AS is de ventilatie verbeterd, maar blijkt nog onvoldoende. We 

vragen nog aanpassingen. 

• De vernieuwde kantoren in het ACE-gebouw zullen van airco worden voorzien. 

• Naar aanleiding van het ammoniak-onderzoek op GF melden we dat alvast bij werken aan 

het droogbed de concentraties te hoog zijn. 

• Het gebruik van de elektronische arbeidstoelatingen bij Capro & Anon worden grotendeels 

als positief ervaren. Er zijn nog wel enkele opmerkingen qua bewaren van het overzicht. 

Voor technology & engineering moeten voorlopig de betrokken bedrijven de 

arbeidstoelating aanmaken. O.a. op AZ dient de test nog gestart te worden. 

• Het gebruik van de stoompriem op Capro wordt voor sommige werken door de 

preventiedienst goedgekeurd. Er loopt wel verder onderzoek naar een veiligere oplossing. 

• De fietsenstalling op rechteroever zal afgeschermd worden. 

• De voorzieningen voor drinkwater op GF zal verder opgevolgd worden. 

• Het nieuwe CVO wordt verder herwerkt, het oude blijft geldig tot 31-05-2025. 

• Als de ventilatie in labo zuid uitvalt, wordt in de alarmkaarten beschreven welke analyses en 

taken wel, niet of met aangepaste maatregelen kunnen gebeuren. 

• Bij de preventiedienst loopt een onderzoek naar infraroodstraling in de spinnerijen van GF. 

Het risico bij spinnerij 2 ligt hoger dan bij spinnerij 1 vanwege de kortere afstand tot de 

bushing. Vanaf het moment dat veiligheidsbrillen met infrarood-filter beschikbaar zijn, 

moeten deze alvast gedragen worden tot de resultaten van de metingen bekend zijn. We 

vragen of er extra risico’s zijn voor lensdragers. De preventiedienst zal dit onderzoeken. 

• Als bij een medewerker van GF een splinter dient verwijdert te worden is het Jan Palfijn 

ziekenhuis de standaard omdat deze op de hoogte zijn van onze werksituatie. Op vraag van 

de werknemer zelf kan hiervan afgeweken worden. 

• Als besmeurde arbeidskledij in de vuilbak wordt gesmeten, moet dit met de 

kledijverantwoordelijke afgestemd worden. Op deze manier wordt de barcode uit het 

systeem gehaald en kan een nieuw stuk besteld worden. 

• Om de alarmmelding van de nooddouche in labo zuid op beide verdiepen hoorbaar te 

maken, wordt contact opgenomen met de beheerder van alarmsignalen. 

• De werkgever zal de fietsveiligheid aan het sluizencomplex in Lillo bespreken op hun SIRA 

bijeenkomst.   

 

Maandverslag van interne & externe preventiedienst 

 

De opmetingen van veiligheidsbrillen met dioptrie en ottoplastieken zal in de toekomst efficiënter 

worden georganiseerd, om zo meer medewerkers pers sessie te bereiken. 

 

Na de strategiedag veiligheid & gezondheid bekijkt de veiligheidsdienst hoe ze in de toekomst 

kunnen werken met verschillende verantwoordelijken voor VIA’s & V.AP.’s. Op die manier 

kunnen deze beter op stand gehouden worden. 
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Arbeidsongevallen januari 

 

GF: Bij het wisselen van een rubberrol aan de chopper knelt een medewerker de vinger bij het 

loskomen van deze rubber. Betere communicatie met de collega, impact-handschoenen en een 

hulpmiddel om deze 40kg wegende rubberrol te dragen worden onderzocht.   

 

Incidenten januari 

 

Capro: Na een veiligheidsstudie werd asbest ontdekt bij een dunfilmverdamper waar in het 

verleden reeds werken werden uitgevoerd zonder de nodige maatregelen. Het asbest werd gefixeerd 

en opgenomen in het asbestdossier zodat bij werken de juiste maatregelen worden getroffen en 

zodat deze in de toekomst kan verwijderd worden.  

Medewerkers die in het verleden op deze locatie werkten en mogelijks in contact kwamen met 

asbest werden ingelicht en hun medisch dossier werd aangepast. 

Gelijkaardige apparaten op Capro werden mee opgenomen in het asbestdossier. 

 

Allerlei 

 

• Naar aanleiding van een risico op vallen van hoogte dat op Anon ontstond bij het wegnemen 

van een leuning vragen we om op alle bedrijven te onderzoeken waar dit risico ook kan 

ontstaan, en overal dezelfde maatregelen te treffen. 

• We vragen een onderzoek naar fijn stof in de omgeving van de MIFI-installatie op GF. 

• We melden problemen met de nieuwe MAPA handschoenen voor medewerkers op GF. 

Deze krijgen blijkbaar insnijdingen bij het opleggen van de vezel. 

• We vragen of de bergen glasafval op site in Kallo wel correct en veilig gestockeerd zijn. De 

werkgever meldt dat er een partner is gevonden om dit afval te vervoeren en te stockeren 

voor verdere verwerking. We vragen of de grond waar dit afval nu ligt nadien nog gereinigd 

of verwerkt dient te worden. 

• We melden dat de goot op rechteroever tussen straat 3 en de weg naar het contractorpark 

gevaarlijk diep is. We vragen aanpassingen. 

• We merken op dat de aankomende Xact-ambassadeurs namiddagen werden geannuleerd 

wegens te weinig inschrijvingen en de drukke agenda. We vinden dit jammer en vragen of er 

iets misloopt met deze inschrijvingen? 

• Het was een tijdje niet mogelijk om je in te schrijven voor Acta-opleidingen. We vragen hoe 

dit komt. De werkgever antwoord dat dit tijdelijk was wegens het onderzoek naar kosten.    

 

 

Volgend cpbw vindt plaats op 27 maart 2025 om 10u.    

 


